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országgyűlési képviselő úrnak és
Dr. Lovász György

nyugalmazott tanár úrnak
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érdemeinket méltató, elismerő 

hozzászólásáért.
S. Farkas Pálné
elnök-ügyvezető

Közös igazgatású közokta-
tási intézményként szervezi át 
Szarvas Város Képviselő-tes-
tülete augusztus elsejétől Szar-
vas Város Általános Iskoláját és 
Óvodáit valamint a Vajda Péter 
Gimnázium, Szakközépisko-
la és Kollégiumot. Így határoz-
tak legutóbbi, május 17-iki ülé-
sükön a képviselők, akik meg-
ismerkedhettek az általuk fel-
kért közoktatási szakértő, Né-
methné dr. Tóth Ágnes által 
készített strukturális változás-
sal kapcsolatos segédanyagá-
val. Egy korábbi, februári dön-
tés értelmében a Városi Könyv-
tár is csatlakozott volna ehhez 

A könyvtár kimarad
az egységhez, de ez csak egy 
általános  művelődési központ 
keretében valósulhatott volna 
meg. A szakértő tüzetes felmé-
rés után, szakmai indokokkal 
támasztotta alá azt a javaslatát, 
melyet a testület elfogadott. 

A képviselő-testület utasítot-
ta az érintett intézmények ve-
zetőjét, hogy az új intézmény 
létrehozásához szükséges szak-
mai dokumentumok elkészíté-
séhez hozzanak létre megfele-
lő számú és létszámú munkabi-
zottságokat. A könyvtár intéz-
ménybeli struktúrában betöl-
tendő helyére később tesznek 
javaslatot.

Hárommal kevesebb osztál-
lyal kezdi az új tanévet Szarvas 
Város Általános Iskolája és óvo-
dái. Az idén 41 gyereket írattak 
be szüleik a város általános isko-
lájába, ennek következtében az 
idei 28-al szemben csak 25 tanu-
lócsoportot alakítanak ki. Mind-
ezek fi gyelembevételével a város 
képviselő-testülete arról döntött, 
hogy 6-tal csökkenti az intéz-
mény álláshelyeinek számát, ami 
6 pedagógus munkaviszonyának 

Hattal kevesebben
megszűnését is jelenti. Várható-
an eggyel kevesebb lesz a napkö-
zis csoportok száma is. 

A közoktatásról szóló tör-
vény értelmében idén szeptem-
bertől nő a pedagógusok köte-
lező óraszáma és kötelezően 
elrendelhető heti 2 plussz óra 
megtartása is számukra. En-
nek, és a napközis csoportok 
száma alakulásának várható 
következménye újabb álláshe-
lyek megszüntetése lehet.   

A kábítószer ellenes fórumok 
országos konferenciáján vett 
részt május utolsó napján Ki-
szely Mihály Szarvas alpolgár-
mestere, a Körös-szögi kistér-
ség kábítószer ellenes fórumá-
nak elnöke. A fővárosban tartott 
rendezvényen egyebek között 
Kiss Péter szociális és munka-
ügyi miniszter tartott előadást, 
aki bemutatta a 2007 és 2013 

A kábítószer ellen
közötti EU-s pályázati lehetősé-
geket. Nyolc olyan pályázat ki-
írása várható, melyen a kistér-
ség oktatási, közművelődési és 
szociális intézményei vehetnek 
majd részt. A pályázatok a ká-
bítószer használat megelőzését, 
az ezzel összefüggő felvilágo-
sítást, oktatást, gyógyítást, gon-
dozást segítik majd, megjelené-
sük szeptembertől várható.

Világosodás
Csak a pénztárcámat vittem magammal. Bementem a zöld-

ségeshez, két banánt és egy körtét választottam. A körte olyan 
szép kívánatos volt, hogy nem bírtam hazavinni, azonnal maj-
szolni kezdtem, miután leültem a padra a nagy tölgyfa alatt. 
Most még a nagy tölgyfa sem tudott nyugalmat borítani rám. 
Csillapíthatatlannak tűnt fejemben a gondolatok őrült tánca. 
Mit is? Miért, mi végre? 

A körte lassan fogyott, két fi atal fi ú érkezett a szomszédos 
padhoz. Egyikük leült, másik a kerékpárját támasztotta. Diva-
tos hajviselet, valami fémek is valami nem megfelelő helyeken 
– nyugtázta egy oldalra pillantás. Na ebből itt ma nem lesz 
megvilágosodás, gondoltam, s az utolsó falattal a számban a 
szemetesbe dobtam a körte csutkáját, felvettem a padról a két 
banánt, s dolgomra indultam.

– A pénztárca nem oda tartozik? – szólt utánam az egyik fi -
atal, s már hozta is utánam, amit otthagytam. 

– Ó de rendes, köszönöm – szóltam zavartan, s csak néhány 
lépés után tudtam felmérni, mennyi érték van ebben a tárcá-
ban. Még ennél is később gondoltam arra, a két köszönő szó-
ban kifejezett hála mennyire nincs arányban azzal a lesújtott-
sággal, amit a pénztárcám elvesztése okozott volna. 

S míg ezeket a sorokat írom, döbbenek rá, hogy nem is az az 
igazán fontos, amit visszakaptam, hanem az, amit elvesztet-
tem: egy jó adag előítéletet. 

Világosodás?

Böjte Csaba Szarvason
Böjte Csaba Szarvasra látogat az Emberöltő Alapítvány meghívásá-

ra, hogy találkozhasson mindazon segítő testvérével, akiknek támo-
gatásával megkezdhette működését a Gyergyószárhegyen lévő Kájoni 
János Gyermekotthon. Tisztelettel várunk mindenkit 2007. június 10-
én 10 órakor az Evangélikus Ótemplomban, ahol szolgál Böjte Csaba, 
a Dévai Szent Ferenc Alapítvány elnöke, Ferenc rendi szerzetes. Az Is-
tentisztelet során befolyt adományokat az Egyház a gyermekotthon tá-
mogatására ajánlja. Az Emberöltő Alapítvány nevében: 

Uhljár Zita a kuratórium elnöke, 
Tóth Tamásné a kuratórium alelnöke


